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PROTOKÓŁ NR LXII/2024 

Z LXII SESJI RADY MIEJSKIEJ W LIPNIE 

 

z dnia 23 kwietnia 2024 roku 

 

 

Na 15 osobowy skład Rady, w sesji uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93% ogółu Rady. 

 

 lista obecności – załącznik nr 6 

 

Sesja odbywała się w Urzędzie Miejskim w Lipnie, Plac Dekerta 8.  

Rozpoczęła się o godz. 14:00 – zakończyła o godz. 15:20 

Wypowiedzi uczestniczących w sesji na podstawie zapisu z systemu eSesja (napisy stworzone                      

do filmów z obrad sesji Rady Miejskiej w Lipnie) 

Protokołował : Krzysztof  Derwiński 

 

Ad. pkt. 1 - a 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - przywitał wszystkich przybyłych na 

obrady LXII sesji Rady Miejskiej w Lipnie. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. pkt. 1 - b 

Ustalenie porządku obrad 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b) ustalenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LXI sesji RM, 

d) sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym. 

2. Projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 

2028; 

c) w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu 

zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Miasta Lipna i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej, w przypadkach w których ulga będzie stanowić pomoc 

publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg; 

d) w sprawie kryteriów i zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu 

lokali 
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mieszkalnych znajdujących się w budynkach zlokalizowanym w Gminie Miasta Lipna 

wybudowanych w ramach inwestycji realizowanej przez Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową 

„KZNToruński” sp. z o.o. z siedzibą w Toruniu. 

3. Sprawy różne i komunikaty. 

4. Zakończenie obrad LXII sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 - c 

 

Przyjęcie protokołu z LX sesji RM 

 

Do protokołu z LXI sesji uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z LX sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu z LXI sesji RM.  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (13): Domeradzka Anna, Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Lewandowski Sebastian, Maciejewski Wojciech, 

Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz Anna, 

Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Koszczka Grzegorz 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Kępiński Jarosław  

 

Rada 13 głosami ZA przyjęła protokół z LXI sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 – d 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna – przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Miasta w okresie międzysesyjnym zgodnie z załącznikiem nr 1. 

 

Ad. pkt. 2-a 

 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany w budżecie miasta Lipna w 2024 zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  
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Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2024 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2024 

rok.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (13): Domeradzka Anna, Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz,  

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Kępiński Jarosław 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LXII/432/2024 

jak w załączniku nr 2 

 

Ad. pkt. 2-b 

 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Lipna na lata 2024 – 2028 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Lipna na lata 2024 – 2028 zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Radca prawny – mec. Dariusz Galek - Może powiem, że wczoraj nie miałem nawet 

świadomości. Ukazał się tekst jednolity ustawy o samorządzie gminnym. Także we wszystkich 

projektach uchwał, które Państwo macie, będzie zmieniony publikator. Po prostu będzie z 2024 

roku pozycja 609. A nie z 2023 roku pozycja 40 ze zmianami. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Lipna na lata 2024 – 2028. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024 – 2028.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Lista imienna:  

ZA (14): Domeradzka Anna, Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz,  

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Kępiński Jarosław 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LXII/433/2024 

jak w załączniku nr 3 

 

Ad. pkt. 2-c 

 

w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

terminu zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Miasta Lipna i jej jednostkom organizacyjnym 

oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej, w przypadkach w których ulga 

będzie stanowić pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do 

udzielania tych ulg 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu 

zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Miasta Lipna i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej, w przypadkach w których ulga będzie stanowić pomoc 

publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg zgodnie z 

załącznikiem nr 4. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

terminu zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Miasta Lipna i jej jednostkom organizacyjnym oraz 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej, w przypadkach w których ulga będzie stanowić 

pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminu zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych 
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mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miasta Lipna i jej jednostkom 

organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej, w przypadkach w 

których ulga będzie stanowić pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych 

do udzielania tych ulg.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Domeradzka Anna, Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz,  

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Kępiński Jarosław 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LXII/434/2024 

jak w załączniku nr 4 

 

Ad. pkt. 2-d 

 

w sprawie kryteriów i zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu lokali mieszkalnych znajdujących się w budynkach zlokalizowanym w Gminie 

Miasta Lipna wybudowanych w ramach inwestycji realizowanej przez Społeczną 

Inicjatywę Mieszkaniową „KZNToruński” sp. z o.o. z siedzibą w Toruniu 

 

Renata Gołębiewska – Sekretarz Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie kryteriów i zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokali 

mieszkalnych znajdujących się w budynkach zlokalizowanym w Gminie Miasta Lipna 

wybudowanych w ramach inwestycji realizowanej przez Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową 

„KZN Toruński” sp. z o.o. z siedzibą w Toruniu zgodnie z załącznikiem nr 5. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej i Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie kryteriów i zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu lokali mieszkalnych znajdujących się w budynkach zlokalizowanym w Gminie Miasta 

Lipna wybudowanych w ramach inwestycji realizowanej przez Społeczną Inicjatywę 

Mieszkaniową „KZN Toruński” sp. z o.o. z siedzibą w Toruniu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie kryteriów i zasad przeprowadzenia naboru wniosków 

o zawarcie umowy najmu lokali mieszkalnych znajdujących się w budynkach zlokalizowanym 
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w Gminie Miasta Lipna wybudowanych w ramach inwestycji realizowanej przez Społeczną 

Inicjatywę Mieszkaniową „KZN Toruński” sp. z o.o. z siedzibą w Toruniu.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Domeradzka Anna, Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz,  

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Kępiński Jarosław 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

 

           - UCHWAŁĘ NR LXII/435/2024 

jak w załączniku nr 5 

 

Ad. pkt. 3 

 

Sprawy różne i komunikaty 

 

Radna Anna Sawicka-Borkowicz - Szanowni Państwo. Dzisiaj padło takie pytanie do mnie. 

Czy ja nie żałuję, że brałam udział w wyborach do Rady Powiatu. Nie żałuję. To był pewien 

krok, w jakiejś tam mojej pracy społecznej. No taki podjęłam. Taki był, jakby nie żałuję. To 

był pewien moment w życiu, kolejny krok w działaniu. Chętnych jest dużo, miejsc mało. Po 

prostu... Ja mam dopiero 39 lat, więc jakby szansy w przyszłości, jeszcze parę mi zostało. Tak 

że nie żałuję tego. To był taki moment w moim życiu, że zdecydowałam się na to. Tak potoczyły 

się wybory. Państwo mnie znacie. Wiecie, że jakby dla miasta i tutaj w działalności społecznej, 

będę działać dalej. Te wybory nauczyły mnie kilku rzeczy. Pokazały mi parę takich rzeczy, 

których może nie chciałabym zobaczyć. Okazało się, że w wyborach nie liczy się to, co robimy 

dla miasta. Co robimy dla siebie, co robimy dla ludzi. Często liczy się to... Często liczy się tu 

taka polityka, jakiej nie lubimy. I nie trawimy tak naprawdę. Okazało się, że my w szkołach 

przeprowadzamy akcje o hejcie. O tym czego nie wolno w Internecie. O tym co można, co nie 

można. O tym jak funkcjonować na Facebooku, jak funkcjonować na innych mediach 

społecznościowych. A sami dajemy przykład taki jaki dajemy. I to się pojawiło wielokrotnie w 

tym, jak funkcjonowaliśmy. Więc ja jako pedagog i nauczyciel, myślę sobie... No nie wiem, 

jaki my dajemy przykład dzieciakom? Teoria jest teorią, a praktyka pokazała swoje. To jedno, 

co chciałam powiedzieć. Drugie to to, że myślę, że jako osoba młoda, mająca wielu przyjaciół. 

Mogę tak powiedzieć, wielu znajomych. Okazało się, że to nie przyjaźń i nie przyjaciele są 

ważni w Internecie. Tylko dla wielu, wielu niestety polityków. Wielu z nas tutaj działających 

w samorządzie, inne rzeczy są ważne. Że gdy przychodzą wybory, to my się wymazujemy ze 

znajomych. Piszemy do siebie brzydkie rzeczy. Piszemy o sobie brzydkie rzeczy. Nie wiem, no 

moja... Jakby dla mnie polityka, to tego nie oznacza. Jeżeli dla kogoś oznacza, no to przykro 

mi bardzo. Powodzenia dalej, no bo to nie jest łatwe. To są takie rzeczy, które chciałam 

powiedzieć. Które może zostają. I które jestem w stanie powiedzieć, bo…[wzruszenie radnej] 
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[oklaski] Może ja napiszę, a ktoś przeczyta [łamiącym się głosem] Po prostu dziękuję Wam za 

współpracę. 

 

Radny Jakub Klaban -  Ja chciałem tylko Aniu jeszcze powiedzieć, że niektórzy znajomi 

zostają. Bo zostają, wiesz o tym? Pewnie nikt takiego czegoś nie zrealizował. Ja też mam 

zdjęcie.[śmiech] Zrobiliśmy coś, co było po prostu fajne i przyjacielskie, mi się zdaje. Drodzy 

Państwo, Szanowna Rado. Za nami pięć lat wspólnej i wytężonej pracy, na rzecz rozwoju 

naszego miasta. Była to trudna i wyjątkowa kadencja, która z pewnością przejdzie do historii. 

Nastąpiły bowiem wydarzenia bez precedensu. Takie jak pandemia COVID-19, która totalnie 

uniemożliwiła nam normalne życie. Wybuch wojny na Ukrainie. Czy skok inflacji, do 

niebotycznych poziomów. Były to niespotykane wyzwania, z którymi musieliśmy sobie 

poradzić. Szanowni Państwo, nie jest możliwe opisać czy pokazać wszystkich działań, 

zrealizowanych przez pięć lat naszej kadencji. Bardzo cieszy mnie fakt, że zostało zrealizowane 

wiele inwestycji. Ale wiele zostało do zrobienia. Liczę na dalszy rozwój naszej małej ojczyzny. 

Dziękuję serdecznie za pięć lat mojej kadencji. Jak wiecie, drodzy Państwo, będę piastował już 

funkcję w Radzie Powiatu. I będę się tak samo starał, jak się starałem przez te pięć lat. Żeby 

coś zrobić, żeby jakąś cegiełkę zaszczepić. I myślę, że w miarę nam jakoś to, tu całej Radzie. I 

całemu Urzędu Miejskiemu poszło dobrze. Dziękuję serdecznie.[oklaski] 

 

Radny Miłosz Makowski - Ja też Cię wspieram. I też dużo razem zdziałaliśmy. Coś się kończy, 

coś zaczyna. Pięć lat temu, wchodząc w te... Aniu, nie mogę na Ciebie patrzeć, 

przepraszam.[śmiech] Wchodząc jako radny już, nie wiedziałem też co mnie czeka? Chcę 

powiedzieć, że to była ciężka kadencja. Jeśli chodzi o życie osobiste. Moje prywatne, rodzinne. 

Ale bardzo dużo doświadczenia zdobyłem tutaj. I chcę tylko Wam wszystkim podziękować. 

Podłączam się pod hejt. To nie jest polityka. Jeżeli polityka jest hejtem, to podpisuję się. 

Chociaż jestem praworęczny. Ale uczę się po lewej, obiema rękoma. Polityka nie jest dla mnie. 

Szanujmy się nawzajem. Nie kochajmy, ale szanujmy. Dziękuję wszystkim, wszystkim. Ale 

najbardziej dziękuję chłopakom, Razem Dla Lipna. Gdzie mnie wciągnęli w to wszystko. Gdzie 

nie chciałem się pchałem, odpychałem. Ale wciągnęli mnie w to. I dzięki Wam zdobyłem dużo 

doświadczenia. Dziękuję teraz koalicjantom, za Wasze też wsparcie. Ja nie prowadziłem złej, 

mam czyste sumienie. Może za mało chodziłem, biegałem. Ale może to jest właśnie to, że 

stwierdziłem, że polityka nie jest dla mnie. Na całe resztę kadencji życzę wszystkim, żebyście 

podejmowali dobre decyzje. Uśmiechali się do siebie. Życzliwie na siebie patrzyli. Możecie 

mieć różne zdania. A tym, którzy przeszli, życzę powodzenia. Pamiętajcie, że hejt to nie 

polityka. Dziękuję.[oklaski] 

 

Renata Gołębiewska – Sekretarz Miasta - Zanim zacznę podziękowania, to powiem tak. 

Kandydatem się bywa, a człowiekiem się jest. Napisałam sobie, bo stwierdziłam, że na żywo 

tego nie dam rady udźwignąć. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Dziś 

po raz ostatni staję przed Państwem pełniąc funkcję sekretarza miasta. W związku z wyborem 

mojej osoby, na burmistrza miasta i gminy Kikół odchodzę z Urzędu Miejskiego w Lipnie po 

16 latach pracy. Decyzję o udziale w wyborach, podjęłam po rozmowie z moim obecnym 

szefem, burmistrzem Panem Pawłem Banasikiem. Dzięki niemu uwierzyłam w to, że mogę 

wygrać te wybory. Z tego miejsca, chciałam również podziękować poprzedniemu 

burmistrzowi, Januszowi Dobrosiowi. I jego zastępcy, Wojciechowi Świtalskiemu. Za 

zaufanie, jakim mnie obdarzyli, zatrudniając mnie w tym urzędzie 16 lat temu. Dziękuję 

również za współpracę Państwu radnym, kończącej kadencję, jak i poprzednich. Bywało różnie. 

Nie raz ścieraliśmy się na poglądy. Ale zawsze odbywało się to z wielką kulturą i klasą. Gdyż 

każdej ze stron, chodziło o dobro naszego miasta. Przez ten cały okres, pracowałam na rzecz 

rozwoju miasta Lipna. A praca stała się dla mnie pewnego rodzaju misją. Którą wykonywałam, 

którą z wielką przyjemnością realizowałam. Lipno stało się moim drugim domem, który 
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pokochałam całym sercem. Z radością obserwowałam, jak dzięki naszej pracy, miasto rozwijało 

się. I mam nadzieję, że w dalszym ciągu będzie się rozwijać. Jestem dumna ze wszystkich 

inwestycji, w których miałam swój współudział. Chociaż w ten sposób, zostawię coś po sobie 

w tym mieście. Dziękuję za współpracę mojemu jeszcze obecnemu szefowi, burmistrzowi 

miasta. Wiem, że nie byłam łatwym współpracownikiem. Zawsze wyrażałam swoje poglądy. I 

stałam na straży prawa w tym urzędzie. Daleka od polityki, starałam się pracować ponad 

podziałami. Mam nadzieję, że Pan burmistrz przy wyborze mojego następcy, będzie kierował 

się logiką, a nie polityką. Gdyż do tej pory, podejmował bardzo dobre decyzje przy wyborze 

swoich współpracowników. Dziękuję również zastępcy, Robertowi Kapuścińskiemu. Oraz Pani 

skarbnik Marioli Michalskiej. Uważam, że wspólnie tworzyliśmy doskonałe trio. [łamiący się 

głos, wzruszenie] Bardzo będzie mi Was brakowało. Dziękuję moim najbliższym 

współpracownikom. Panu Pawłowi Romańskiemu oraz Panu Danielowi Świdurskiemu. 

Zawsze mogłam na nich polegać. A ich zaangażowanie było na najwyższym poziomie. Często 

mówiliśmy, że rozumieliśmy się bez słów. W Urzędzie Miejskim w Lipnie, udało mi się 

stworzyć cudowny zespół pracowników. Którzy swoją pracą, stanowią prawdziwy wzór do 

naśladowania dla innych urzędów w całym powiecie. Dla mnie osobiście, nie są tylko 

pracownikami. Przez te lata stali się moją drugą rodziną. Tym bardziej jest mi trudno odejść z 

tego urzędu. Dziękuję również wszystkim moim dyrektorom szkół, przedszkoli i jednostek 

organizacyjnych. Współpraca z nimi była dla mnie prawdziwą przyjemnością. Gratuluję 

wyboru Panu burmistrzowi na nową kadencję. I życzę mu powodzenia w przyszłej Radzie. 

Będę już po sąsiedzku obserwować wasze działania. Moi bliscy wiedzą, że zawsze kierowałam 

się w swojej pracy mottem. Aby zapalać innych do działania, trzeba samemu płonąć. Od maja 

ten płomień będę rozpalać już w Kikole. Raz jeszcze dziękuję za te wspólne lata. Wybaczcie 

mnie, jeśli kogoś uraziłam. Wspominajcie mnie dobrze. Dziękuję wam bardzo.[oklaski] 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Moje... 

Państwa wystąpienia poprzednie, pełne wspomnień, refleksji, różnych wniosków. Może ja 

troszeczkę inaczej zacznę. Ja powiem tak. Wyjątkowa kadencja, bo historycznie najdłuższa. 

Prawie 5,5 roku byliśmy tutaj razem. Żeśmy decydowali o losach tego miasta. Wyjątkowa też, 

bo środków, które rzeczywiście trafiły do miasta Lipna bardzo dużo. 45.000.000,00 złotych. 

Najwięcej oczywiście z Ładu Polskiego. Ale też z RPO, z Ministerstwa Sportu, także... Myślę, 

że możemy rzeczywiście z podniesioną głową przyjść. I spojrzeć każdemu w oczy. Że udało 

nam się bardzo dużo, w czasie tej kadencji w mieście Lipnie zrobić. Dzisiaj chciałbym bardzo 

serdecznie podziękować, za tą konstruktywną taką pracę. Bo cała kadencja była bardzo trudną 

kadencją. Tak jak Kuba wspominał. Że dopadła nas tutaj pandemia. Później była szalejąca 

inflacja, wojna na Ukrainie. My się musieliśmy pewnych rzeczy tutaj... Nigdy, nikt by pewnie 

nie pomyślał, że Samorząd Lipnowski, będzie się zajmował sprzedażą węgla, prawda? To były 

takie trudne sytuacje dziwne. I my musieliśmy się z tym borykać. Pamiętamy przecież sesje też 

takie, które były w maseczkach. Żeśmy siedzieli i porozsadzani tylko po prostu. Żeby zachować 

jakieś sanitarne wymagania. Bardzo serdecznie wszystkim dziękuję. Nie wszyscy w kolejnej 

kadencji będą radnymi. Ale tym szczególnie chciałem podziękować. Tym, których nie będzie. 

Aniu, będziecie naprawdę[wzruszenie w głosie] brakowało... Przepraszam. Generalnie dziękuję 

bardzo wszystkim. Ale też nadejdzie taki okres, tak jak Pani sekretarz tutaj powiedziała, że... 

Po 16 latach, tak, Reniu? Po 16 latach pracy, Renia zaczynała tutaj, 16 lat temu zaczynała w 

Urzędzie Stanu Cywilnego. Kończy jako sekretarz. Podjęła taką decyzję. Zakończoną zresztą 

sukcesem. I też muszę powiedzieć, że współpracowało mi się z nią bardzo dobrze. Zresztą udało 

mi się stworzyć... Tutaj też chciałbym podziękować Robertowi. Który przez część tej naszej 

ostatniej kadencji, też piastował stanowisko mojego zastępcy. Chciałbym Pani skarbnik 

podziękować, wszystkim dyrektorom. Wiecie co, naprawdę trudno czasami stanąć tutaj przed 

Wami i o tym wszystkim mówić. Wszystkim dyrektorom, wszystkich jednostek. Bo 

rzeczywiście ja mogę powiedzieć, że miałem wspaniałych ludzi. Otaczali mnie naprawdę 
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wspaniali ludzie. Fachowcy, którzy rzeczywiście wykazywali się tutaj oddaniem. Ale też 

umiejętnościami. I w ogóle organizacyjnymi takimi, które pozwalały nam naprawdę, 

rzeczywiście ten samorząd lipnowski do przodu. Do przodu powiem tak kolokwialnie, pchać. 

Wszystkim bardzo serdecznie dziękuję. Życzę dalszych sukcesów. Bo każdy ma jakieś swoje 

plany. Niektóre te plany będą się tutaj dalej. Będą z naszym samorządem. Niektóre z innymi 

samorządami. Ale bardzo serdecznie wszystkim jeszcze raz dziękuję. A szczególnie dziękuję 

bardzo Reni.[oklaski] 

 

Radny Czesław Bykowski - Szanowni Państwo, Szanowni Radni i Szanowni Mieszkańcy 

miasta Lipna. Dziękuję uprzejmie, żeście byli na wyborach. Żeście tak licznymi głosami poparli 

mnie. Tak jak i mojego kontrkandydata. Proszę Państwa, w moim okręgu działy się, 

powiedzmy, istotne rzeczy. O których nie będę mówił. Ale była to kampania bardzo brutalna. 

Ale dziękuję wszystkim, którzy byli. Którzy głosowali na mnie. I którzy byli przeciwni. Moim 

zdaniem te pięć i pół lat, co byłem w tej kadencji. Mam jakieś satysfakcje i zadowolenie. Coś 

zrobiłem dla tego miasta. Coś zrobiłem dla swojej dzielnicy. Chociaż przypominając 

niektórym, do dzisiaj nie wiedzą. Że ulica Wspólna, to była moim projektem. I mogę mi się z 

tego cieszyć, że coś zrobiłem dla miasta Lipna. Dziękuję to wszystkim radnym i wszystkim 

Państwa. Znaczy, będę jeszcze działał, powiedzmy, nieoficjalnie. Chociaż po raz ostatni dzisiaj 

zabieram głos. Bo niektórzy mówili, że bardzo rzadko zabierałem głos. Ale dość mocno 

pracowałem w Komisji Gospodarki. Z którą mi się bardzo dobrze współpracowało. I 

podejrzewam, że nadal będziemy kolegami, przyjaciółmi i tym dalej. Życzę powodzenia 

wszystkim tym, którzy osiągnęli miejsce w Radzie Miasta Lipna, na następną kadencję. Życzę 

powodzenia. I abyście nie zapomnieli, co zaczęliśmy. A kiedy co mamy skończyć. 

Dziękuję.[oklaski] 

 

Radny Jakub Klaban - Pragnę serdecznie zaprosić wszystkich Państwa na wydarzenie. VII Bieg 

Biało-Czerwonych w Lipnie, przy Puk Arenie. Organizowany przez Stowarzyszenie na Tropie, 

oraz Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Lipnie. Który jest jednostką miejską. Z tej strony 

chciałbym serdecznie podziękować Marszałkowi Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Panu 

Piotrowi Całbeckiemu. Oraz Prezesowi Instytutu Pamięci Narodowej, doktorowi Karolowi 

Nawrockiemu. Za objęcie honorowego patronatu nad wydarzeniem. Za wsparcie serdecznie 

dziękuję również wójtowi gminy Lipno, Panu Andrzejowi Szychulskiemu. Prezesowi 

Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Lipnie, Panu Marcinowi Kawczyńskiemu. Oraz 

Nadleśnictwu Dobrzejewice, Lipnowskiemu WOPR, Rowerowe Lipno. Oraz Ochotnicza Straż 

Pożarna w Lipnie. Ponadto, zapraszam wszystkich mieszkańców, na mini festyn przy boisku, 

na ulicy Łącznej. Z okazji nowo powstałego obiektu sportowego. Który odbędzie się 19 maja 

o godzinie 14.00. 3 maja, wartę pod pomnikiem, będą pełnić harcerze Związku Harcerstwa 

Polskiego Trójkolorowych Szeregów z Lipna. Oraz zuchy Związku Harcerstwa Polskiego z 

gromady Leśne Duszki. Serdecznie zapraszam. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Jeżeli mówimy o komunikatach, to też chciałbym 

jeszcze do mieszkańców przekazać informację. Że 15 kwietnia, zostały otworzone przetargi na 

budowę tych dwóch bloków, przy ulicy Polnej. Było 11 złożonych wniosków, 11 ofert. One 

teraz, przechodzą formalną jeszcze ocenę tego wszystkiego. No różnica była między pierwszą 

ofertą. Ona chyba zamykała się kwotą 23 milionów. A najwyższa była 37 milionów. Ale 

formalne teraz jeszcze ocena. Jak się zakończy, to myślę, że już w najbliższym czasie będziemy 

mogli mówić o tym, że budowa tych dwóch bloków przy ulicy Polnej,stanie się faktem. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - To zostawiłem sobie na koniec. Znaczy ja 

nie podejdę, bo trochę zamieszania bym robił z tą moją kulą. Więc jako radny i przewodniczący 
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Rady, chcę serdecznie podziękować wszystkim. Bez wyjątku. Koleżankom, kolegom, którzy 

włożyli bardzo dużą, duży wkład. Wielką, nie cegiełkę, cegłę w rozwój miasta. Wszyscyśmy 

tutaj z różnych komitetów, z różnymi poglądami. Przez te pięć i pół roku, różniły nas tylko... 

Nie raz tylko stosunek do pewnych działań. Nie różniła nas ideologia. Nie różniły nas i różne 

zadania. Mieliśmy zawsze i dobro miasta jako na rzecz nadrzędną. Dziękuję Panu burmistrzowi, 

Panu Pawłowi Banasikowi. Dziękuję Panu zastępcy, Panu Robertowi Kapuścińskiemu. 

Dziękuję Pani skarbnik, Pani Marioli Michalskiej. W sposób szczególny dziękuję naszej 

koleżance, która od maja będzie już burmistrzem miasta Kikoła. Pani Reni Gołębiewskiej. I 

tutaj bardzo proszę, jeżeli możesz od nas, Zbyszku, przekaż te kwiaty. I dziękuję serdecznie za 

współpracę. Za te 16 lat, które tutaj poświęciłaś dla miasta.[oklaski] Dziękuję również 

Prezesowi Puku, który się wielce przyczynił. I całej załodze. Dziękuję wszystkim dyrektorom 

jednostek organizacyjnych miasta Lipna. Przez nich po prostu to wszystko, co się stało, nie 

byłoby dzisiaj takie, jakie jest. Nie zawsze zgadzaliśmy się jako radni. Mieliśmy różne 

podejścia do różnych spraw. Ale jedna rzecz nas łączyła. Byliśmy zawsze radnymi całego 

miasta. Nie tylko własnych okręgów. Oczekiwania mieszkańców wielokrotnie nie szły w parze. 

Uważali, że powinniśmy się bardziej zajmować wyłącznie terenami, z których wychodziliśmy. 

Jednak nie. Nadrzędną rzeczą był rozwój miasta. I te wielkie pieniądze, jakie udało nam się w 

tej kadencji zamienić na konkretne zadania. Miejscami to było 20 milionów. To niepamiętne 

czasy. Od dziewięćdziesiątego roku, nie było takich lat, żeby 20 milionów było przekazywane 

na inwestycje. Ponad 20 milionów...45 milionów. Mówiłem. Tyle wam się udało wszystkich 

pieniędzy łącznie ściągnąć.  Także to było coś pięknego, coś wspaniałego. No nie wszyscy to 

docenią. Ta rada była w mojej ocenie, wyjątkowa. Zaś pracownicy włożyli wszystko, co tylko 

możliwe, żeby osiągnąć ten cel. Dziękuję także wszystkim pracownikom Urzędu Miasta. 

Wszystkim dyrektorom i wszystkim pracownikom, którzy włożyli cegiełkę do tego 

wszystkiego. A tej pracy naprawdę było bardzo wiele. Złożenie wniosków, potem ich 

rozliczenie. To jest wielka, duża praca. O której tylko wiedzą oni. Bo ich nie widać na co dzień. 

Także dziękuję wszystkim. Dziękuję Koleżankom radnym, dziękuję burmistrzowi i jego 

zastępcom, Pani sekretarz, Pani skarbnik. Dziękuję wszystkim pracownikom. I dziękuję 

wszystkim mieszkańcom miasta Lipna. Którzy również trzymali za nas kciuki. I pozytywnie 

nas oceniali. Ja również dzisiaj chcę podziękować za tą pięcio i pół letnią kadencję. I 

oświadczam Państwu, że w następnej kadencji, już nie będę się ubiegał o funkcję 

Przewodniczącego Rady. Dziękuję Państwu za dzisiejszą.[oklaski]  

 

 

Ad. pkt. 4 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - stwierdził wyczerpanie porządku i dokonał 

zamknięcia sesji słowami : „Zamykam obrady LXII Sesji Rady Miejskiej w Lipnie”. 

 

Protokołował: Krzysztof Derwiński 


